
Dagordning 

1. Mötets öppnande 

2. Fastställande av röstlängd för mötet. 

    3. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 

4. Val av två personer att justera protokollet jämte ordförande för mötet.  

5. Val av två rösträknare. 

6. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt. 

7. Fastställande av dagordning. 

8. Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret. 

9. Balans- och resultaträkning för det senaste räkenskapsåret. 

10. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det      
senaste verksamhets- och räkenskapsåret. 

11. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser. 

12. Fastställande av medlemsavgifter för 2026. 

13. Fastställande av verksamhetsmål samt behandling av budget  
för det kommande verksamhets- och räkenskapsåret. 

14. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner. 

15. Val av styrelse och funktionärer. 

16. Val av revisor/-er. 

17. Val av valberedning. 

18. Övriga frågor  A) 30-årsfirande  
        B) Utkast till ny hemsida  

19.  Mötets avslutande 



Till punkt 9 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE FÖR 2024 (14 mån.) 

Styrelsen har under 2024 bestått av: 
Ordförande    Tomas Nilsson 
V Ordförande    Joakim Konradsson 
Sekreterare    Ove Nielsen 
Kassör     Ewa Nilsson 
Ledamot    Christel Nermfors 
Ledamot    Staffan Abrahamsson 
Ledamot    Lars Nilsson 
Ledamot    Björn Lager 

Övriga funktioner 
Säkerhetsansvarig SMFF  Joakim Konradsson 
Webbmaster samt bilder  Anders Nordahl/Sara Olsson  
Revisor    Anders Persson 
Revisor suppleant   Anders Cederholm 
Valberedning    Robert Nermfors 

Allmänt 
Klubben har haft ett riktigt bra år med högre aktivitet än året före och fullbokat RIPA-läger, 
välbesökta meetings, SMOS-träff och IMAC-tävling. Inomhusflyg i Kristianstads Arena har 
pågått under hösten. Det ekonomiska resultatet är för andra året i följd mycket starkt vilket 
ger klubben ekonomiska muskler att underhålla anläggningen och maskinpark samt inför 
framtiden utveckla verksamheten. De tidigare bidragen från kommunen har minskat p g a fär-
re tillfällen med flera ungdomar samtidigt. Under året fick klubben den sista utbetalningen 
som stöd till verksamheten efter pandemin.  

Styrelsen har påbörjat framtagandet av en ny hemsida som ska vara mer intressant och aktu-
ell. Ett utkast presenteras vid årsmötet den 1 mars 2025. Klubben är även aktiv i utarbetandet 
av den skånska gemensamma modellflyghemsidan. Tanken är att klubbarna ska presentera 
sina events, hjälpa varandra, utöka kontakterna sinsemellan etc.  

Under säsongen har 3 medlemsbrev skickats ut. 
  
Räkenskaps-/verksamhetsåret 2024 omfattar 14 månader efter beslut av årsmötet för att 
övergå till kalenderår fr o m 2024.  

Antalet registrerade medlemmar 2024-12-31 
Klubben har inför 2024 förenklat de olika kategorierna medlemskap efter beslut vid årsmötet. 
Totalt uppgår antalet medlemmar till totalt 84 stycken varav 9 gästflygare, 4 hedersmedlem-
mar och 2 stödmedlemmar.  



Möten 
Klubben har haft såväl fysiska som digitala styrelsemöten under verksamhetsåret samt med-
lemsmöte den 17 april.  Protokollen finns tillgängliga på klubbens hemsida efter inloggning. 

Flygverksamhet 
Under 2024 har det bedrivits ökad flygverksamhet jämfört med 2023. Vädret blev bättre än 
under föregående år och RIPA-lägret var fullbokat hela veckan. Klubben har fortsatt med öp-
pet hus under den första onsdagen i månaden under säsong samt tisdagsflygningar främst för 
äldre.  

Transportstyrelsen har godkänt fältet för + 25 kg efter en osedvanligt lång beslutsprocess. 
Klubbens tillstånd är utfärdat efter Transportstyrelsens nya rutiner. Inför beslutet har klubben 
ändrat fältets riktning för ökad säkerhet och breddat västra delen av fältet för att underlätta 
landning i denna del. Den norra delen av campingen har stängts av säkerhetsskäl. 

Onsdagarnas traditionella trivselkvällar 
Klubben har under året haft trivselkvällar med grillning under onsdagar där det också har 
funnits möjlighet att pröva på flygning med klubbens flygsimulator samt flyga med dubbel-
kommando  
s k skolflygning. Möjlighet till skolflygning har funnits tillgängligt under säsongen, dock 
främst under den senare delen av sommaren p g a att klubbens utrustning krävde en rejäl ge-
nomgång för att bli driftsäker.  

Tävlingar 
IMAC tävlingen i maj lockade liksom förra året 19 tävlande piloter. Längst ifrån var tävlande 
från Falun. Denna konstflygningsgren med flera olika klasser gjorde även uppvisningar under 
Ripa-veckan för att öka intresset och satte upp information om olika flygprogram.  Inför täv-
lingen utökade klubben möjligheterna till väderskydd genom ett större tält har köpts in. Detta 
används även under Ripa-veckan.  

SMOS-oldtimer träff 
Den traditionella SMOS-träffen genomfördes med ca 8 deltagare.  

Flygfält, klubbstuga och lägerplats 
De uppgraderade campingvärdsavtalen användes för första gången under året. Styrelsen be-
slutade att det maximala antalet är tio. I avtalen framgår ett stort och omfattande ansvar för 
det löpande underhållet/driften av hela anläggningen, värdskap och funktionärsroller vid me-
etings och tävlingar.   
Anläggningen har hållits i gott skick under hela säsongen. Vårens traditionella arbetsdag fick 
ställas in efter en väderprognos med dåligt väder. Tre grupper bildades istället med olika upp-
gifter.  Fältet har välts med en tung inhyrd maskin under en helg för att förbättra start -och 
landningsbanan samt fått gödning vid två tillfällen under säsongen.  Ett elskåp i norra cam-
pingdelen har flyttats till västar delen.  



Under tidig vår svarade en handfull medlemmar för en renovering av klubbstugans fasad med 
panelbyte och ommålning. Eluttag är på plats i flygpergolan och depå. Filmduk är uppsatt i 
klubbstugan och glasdörrar är installerade i utrymmet sidan om värmestugan.  

Under våren sattes solceller upp för att täcka klubbens årsförbrukning av el. Klubben fick bi-
drag till investeringen.    

Styrelsen planerar för inglasning av flygpergolan och bröstning åt öster. Avstämning har skett 
med kommunen.  

Modellflygträffar s k  meetings 
Under året genomfördes träffar under Kristi himmelsfärdshelgen, midsommarhelgen samt en 
träff i augusti med kräftskiva. Klubbens stora event, Ripa-veckan, hölls i vecka 29 enligt tra-
dition med över 100 besökande gäster som kom över dagen eller stannade hela veckan. Pro-
gram fanns för varje vardag i veckan med olika teman varav onsdagen med warbirds vilket 
blev mest besökt. Hobbyhandlare fanns på plats under del av veckan.   

Tomas Nilsson  Joakim Konradsson   Ove Nielsen  Ewa Nilsson 
Ordförande  Vice ordförande  Sekreterare  Kassör 
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Verksamhetsmål 2025 

Inomhusflyg i Arenan i Kristianstad 

Tisdagsflygningar inklusive grillning 

Ållebergsträff 30 april - 4 maj 

Meetings under Kristiflygarehelgen och Midsommar  

Ripa-veckan v 29 

SMOS (oldtimerträff) 23-25 maj 

IMAC-cup 14-15 juni 

Kräftskiva  

Budget för 2025 

I samband med budgeten fastställs campingavgifter för säsongen.  


